
PODJETJA

Jože Colarič se je
opravičil delničarjem
Krkina dividenda znaša
2,5 evra bruto za delnico.
V prvem polletju je Krka
dosegla skoraj 600 milijo-
nov evrov prodaje, "zma-
govalka" paje zahodna
Evropa.
Potem ko je uprava novomeške Krke v
sredo sodišču sporočila, da pripozna-
va tožbeni zahtevek društva Mali del-
ničarji Slovenije, ki je vložilo izpod-
bojno tožbo na vse sklepe njene junij-
ske skupščine, je včeraj ta vendarle
potekala v nekoliko bolj mirnem
ozračju. S sklepi skupščine so lahko
zadovoljni tako mali delničarji, 40 od-
stotni lastniki Krke, kot državna KAD
in SDH, ki imata skupaj okrog 27 od-
stotkov Krkinih delnic. Delničarji so
potrdili njuna nasprotna predloga, ta-
ko o imenovanju Simone Razvodnik
Škofič iz SDH v Krkin nadzorni svet
namesto predlagane Anje Strojin
Štampar iz KAD, kot tudi višino divi-
dende 2,5 evra bruto za delnico (upra-
va in nadzorni svet sta predlagala 2,2
evra bruto). Večina dividend bo izpla-
čanih 21. septembra.

»Najprej bi se rad opravičil delničar-
jem za zaplete okrog junijske skupšči-
ne,« je dejal predsednik uprave in ge-
neralni direktor Krke Jože Colarič.

Največ očitkov se je v zadnjem času
sicer pojavljalo okrog stomilijonske
luknje v lanskih Krkinih bilancah za-
radi nezavarovanja valutnih tveganj
oziroma nihanja tečaja ruskega rublja.
Colarič je poudaril, da je le 30 odstot-
kov tečajnih razlik nastalo pri plačilih,
ostalo pa je povezano s prevredno-
tenjem terjatev in danih posojil Krki-
nim podjetjem v Ruski federaciji.

»V zadnjem času pa je prišlo do več-
jih zdrsov cen nafte, tako da smo v
tretjem kvartalu letos celotno devizno
pozicijo v rubljih zavarovali. Ocenjuje-
mo, da se bo nekaj podobnega doga-

jalo do konca septembra, potem pa se
znajo zadeve spremeniti. Kako bo na-
prej, je odvisno od razmer tako na va-
lutnih kot na trgih cen energentov.«

Rusija sicer še vedno ostaja eno Kr-
kinih najpomembnejših tržišč, saj
predstavlja dobrih 22 odstotkov vse
prodaje. Tam je prodaja letos višja za
13 odstotkov, količinsko za slabih se-
dem, v evrih pa je zaradi padca rublja
padla za 14 odstotkov. »K sreči delamo
z Rusijo, tam je vendar 150 milijonov
ljudi. Rusija želi do leta 2020 močno
okrepiti lokalno farmacevtsko indus-
trijo, zato je zelo pomembno, da smo
tam prisotni,« je Colarič zavrnil neka-
tere očitke, ki so se v zadnjem času
pojavljali v javnosti glede prevelike iz-
postavljenosti ruskemu trgu. »Hkrati
pa se zavedamo, da moramo imeti več
železa v ognju. Tako se že več kot 20
let trudimo, da smo danes močni v

zahodni Evropi, ki skupaj s čezmor-
skimi državami predstavlja že 30 od-
stotkov naše prodaje.«

Višja prodaja kot v
prvem polletju lani
V prvem polletju je sicer Krka ustvari-
la 599 milijonov evrov prodaje, kar je
pol milijona več kot v lanskem prvem
polletju, količinsko pa je prodajo po-
večala za 5,2 odstotka. Ob koncu leta
naj bi prodaja dosegla 1,26 milijarde
evrov, dobiček pa naj bi bil na ravni
lanskega, to je okrog 166 milijonov.

Po dveh tednih je Krka končno do-
bila tudi nov nadzorni svet. V njem
bodo sedeli Jože Mermal (BTC), Julija-
na Kristl Gjubljanska farmacevtska fa-
kulteta), Andrej Slapar (Zavarovalnica
Triglav), Matej Pire (SDH), ter Simona
Razvodnik Škofič (SDH) in Anja Stroj-
in Štampar (KAD). x ds

Večina dividend bo
izplačanih 21. septembra.
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